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Zápis ze zasedání ZO Orličky č. 6/2023 

 konaného dne  26.6. 2023 v 19.00 hod v kanceláři obecního úřadu 

 

Přítomní zastupitelé: Vladimír Jenčovský, Eva Siatková, Václav Vaníček, Bc. Anežka 
Černohousová, MUDr. Aleš Siatka, Mgr. Petra Bednářová 
Nepřítomen: Radovan Hock 
Omluveni:  
Hosté: Dle prezenční listiny  
Klíč k hlasování ZO: pro:  proti:  zdržel se:  
Zasedání předsedá starosta Vladimír Jenčovský 
Ověřovateli zápisu určeni: Mgr. Petra Bednářová, Bc. Anežka Černohousová  
Zapisovatel: Eva Siatková  
Zastupitelstvo je usnášeníschopné.   
 

Navržený program: 

 

1) Žádosti 

2) Informace o činnosti 

3) Různé 

 

Poté předkládá návrh programu zasedání ke schválení. 

ZO souhlasí s navrženým programem a ověřovateli zápisu jsou Mgr. Petra Bednářová, 
Bc. Anežka Černohousová 

Zapisovatelkou je Eva Siatková. 

Hlasování : 6 : 0 : 0 

Presenční listina je přílohou č. 1. 

 

1. Žádosti 

1.1.  Pan xxxxxxxxxxxxx žádá o souhlas s rozdělením pozemku p.č. 984/3 a souhlas s 

přístupem na nově vzniklý pozemek přes pozemek p.č. 1203/1 ve vlastnictví obce Orličky. 

Plánovanou stavbu bude následně řešit z hlediska platného územního plánu. Předběžný 

souhlas jsme na zasedání již probírali. 

**Zastupitelstvo obce Orličky souhlasí rozdělením pozemku p.č. 984/3 a souhlasí také 

s přístupem na nově vzniklý pozemek přes pozemek p.č. 1203/1 ve vlastnictví obce 

Orličky. 

Hlasování: 6 : 0 : 0     

Usnesení č. 45/2023 bylo přijato  

 

1.2.  Manželé xxxx žádají o souhlas se stavbou na hranici pozemku p.č. 957/5. Jedná se o 

stavbu otevřeného přístřešku na parkování vozidel o výměře 25 m2 dle předložených 

nákresů. Hranice pozemku a stavby je ve vzdálenosti cca 2 m od hrany asfaltové 

komunikace. Starosta provedl kontrolu na místě, aby stavba neomezovala především zimní 

údržbu. 
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**Zastupitelstvo obce Orličky souhlasí se stavbou otevřeného přístřešku na parkování 

vozidel o výměře 25 m2 dle předložených nákresů na hranici pozemku p.č. 957/5 v k.ú. 

Orličky dle předloženého situačního výkresu. 

Hlasování: 6 : 0 : 0     

Usnesení č. 46/2023 bylo přijato  

 

1.3.  Základní a mateřská škola Orličky žádá o udělení výjimky z nejnižšího počtu dětí ZŠ a 

MŠ Orličky - základní škola bude jednotřídní s počtem 7 žáků a mateřská škola bude 

jednotřídní s 10 dětmi. 

A. Siatka – na základě dlouhodobého trendu ubývajících dětí je to především o 

zodpovědnosti a přístupu ředitelky a dle platných předpisů by to mělo směrovat k výměně 

ředitele školy. 

** Zastupitelstvo obce Orličky souhlasí s udělením výjimky Základní škole a Mateřské 

škole Orličky z nejnižšího počtu žáků základní školy pro školní rok 2023/2024. 

Hlasování: 6 : 0 : 0     

Usnesení č. 47/2023 bylo přijato  

** Zastupitelstvo obce Orličky souhlasí s udělením výjimky Základní škole a Mateřské 

škole Orličky z nejnižšího počtu dětí v mateřské škole pro školní rok 2023/2024. 

Hlasování: 6 : 0 : 0     

Usnesení č. 48/2023 bylo přijato  

 

1.4.  Žádost Hospice Anežky České o možnosti finančního daru na lůžkovou část a domácí 

hospicovou péči. Obec hospic podporuje dlouhodobě. 

A. Siatka – navrhuje zvednout alespoň o inflaci 

E. Siatková – navrhuje zvednout na dvojnásobek 

A. Siatka – zkusit oslovit a podpořit nově otevřené oddělení paliativní péče v Žamberku 

(zvyšování kvality života pacientů a jejich rodin v situaci, kdy čelí život ohrožující nemoci). 

**Zastupitelstvo obce Orličky schvaluje poskytnutí finančního daru 10 000,- Kč Hospici 

Anežky České a Mobilního hospice Anežky České. 

Hlasování: 6 : 0 : 0     

Usnesení č. 49/2023 bylo přijato  

 

 2)  Informace o činnosti 

kromě běžné agendy úřadu 

2.1.  Přišlo rozhodnutí o poskytnutí dotace na dětská hřiště – starosta musí dokončit       

administrativní věci a do 14 dnů přijede zástupce realizační firmy na schůzku, kde bude 

zpřesněn termín realizace a ostatních příprav. 

2.2. Starosta se zúčastnil soudního jednání ohledně pozemků kolem vodních zdrojů obce 

Orličky. Žalobkyně vedou se státem asi 24 soudních sporů po celé ČR. V naší obci naštěstí 

probíhají Komplexní pozemkové úpravy (KOPÚ), takže je momentálně znemožněno jakékoli 

vydávání pozemků a KOPÚ mohou normálně pokračovat. Starosta dostal možnost se u 
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soudu vyjádřit k danému problému a jeho pohled na danou situaci, kde zopakoval možné 

komplikace pro obec Orličky z hlediska vodních zdrojů, komunikací a protierozních opatření. 

Tyto informace již starosta dával jako podklady pro tento soudní spor Státnímu 

pozemkovému úřadu. Další soudní jednání je naplánováno na 12.9. 2023. 

2.3. Probíhá jednání s podlaháři kvůli myslivecké klubovně a hasičské zbrojnici. Na dalším 

zasedání bude vše připraveno pro výběr dodavatele.  

2.4. Proběhl dětský den, zúčastnilo se ho 54 dětí. Starosta děkuje Petře Bednářové za 

organizaci, dobrovolníkům za pomoc, SDH Orličky za zajištění občerstvení a xxxxxxxxxxxxx 

za zajištění mnoha odměn pro děti. Starosta byl jmenován do role fotografa. Jakmile budou 

přetříděné fotky, budou zpřístupněny.  

2.5. Starosta děkuje panu xxxxxxxxxxxxxxxxx čp.16 a brigádníkům za pomoc s 

rychlým úklidem komunikací po nedávném přívalovém dešti.  

2.6. Byla provedena výměna podlah v havarijním stavu v bytě nad školou. 

2.7. Starosta děkuje SDH Orličky za vyčištění požární nádrže. 

2.8. Informace k převáděným pozemkům ze státu na obec před hasičskou zbrojnicí je vývoj 

takový, že obec obdržela vyžádané dokumenty od manželů xxxxx, kde jsme se dozvěděli, že 

byl vyhotoven zápis z místního šetření ze dne 17.1.1996, podepsaný s datem 17.1.1995. Byl 

vyhotoven geometrický plán a 30.10.1998 byla uzavřena smlouva o budoucí smlouvě mezi 

obcí Orličky a xxxxxx. Nyní má obec zažádáno v archivu o zpřístupnění zápisů ze zasedání 

za předmětné 4 roky, protože ve smlouvě není uvedeno číslo usnesení schválení 

v zastupitelstvu obce. Dále probíhá komunikace se státem ohledně dalších možných 

postupů. 

2.9.  Starosta děkuje Václavovi Vaníčkovi za výrobu rámu pro mapu a opravu laviček. 

 

3)   Různé 

3.1.  Informace ohledně výši dotace na zajištění potravinové obslužnosti na rok 2023 za 

prodejnu Konzum – předpokládaná výše dotace je 100 489,- Kč 

 

Dotazy 

- starosta – možnost nákupu betonových pražců byla předčasně zrušena ze strany 

dodavatele 

-  A Siatka – má zdroj na betonové pražce v Semaníně,  50kč s DPH za kus, musíme si 

zajistit dopravu – cca 200 pražců na náklaďák na klády 

- V. Vaníček – zda již proběhl nákup pozemku před úřadem, ano pozemek je ve vlastnictví 

obce a je objednáno zaměření pozemku 

- Pan xxxxxxxx informuje obec, že má rozbitý bagr. Pokračovat na výměně veřejného 

osvětlení bude hned, jak bude bagr opraven. 

  

Na závěr starosta poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání ZO ve 19.55 hod.  
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Další zastupitelstvo se bude konat 4.9.2023 

 

Zapsala Eva Siatková 

 

                          Mgr. Petra Bednářová        ……….……………………………….  

                          

                           Bc. Anežka Černohousová      ……….……………………………….  

 

 

                                    ……………………………………………….. 

                                                                           Vladimír Jenčovský, starosta obce Orličky 

 


